
Referat fra GMU møde den 6.2.2023.

Tilstede: Jens, Henrik og Povl (ref.)

Afbud: Sif

1. Energisparekampagne

- Povl skriver til grupper og udvalg om deres muligheder for energibesparelser.

- Vi planlægger at stemme dørklokker, når der foreligger en vejledning til

ventilatoren og udluftningshullerne. Henrik forhører sig om tidsplanen for den.

Vi kan gøre det etapevis, efterhånden som etaperne bliver færdige. I givet fald

vil vi så have en skraber med til uddeling. Vi har kig på to modeller. Vi søger om

penge til det. Det løber nok op i kr. 15.000.

- Verdensmål Centerets gratis vand- og energitjek er omdelt.

2. Tjek af madcontainerne

- Runden til madcontainerne så fin ud. 5 ud af 7 beholdere var tip-top. 2 var ikke

helt rene (i Store Torv var der nogle skraldeposer, der skulle have været i Rest,

og ved Åleslippen var der en, der havde brugt en grøn pose til restaffald og

smidt den i madcontaineren).

- Vi prøver at sætte en seddel på låget på Store Torv, i håb om at ramme

vedkommende, der kommer rest i madbeholderen.

3. Aktivfesten den 18.3.

- Vi vil gerne tilbyde at lave en Versus konkurrence.

4. Handleplan 2022-23

- Hurtig løbet igennem. Tager den mere organiseret op næste gang.

5. Andet

- Der er en træskulptur der begynder at få råd. Den må gerne behandles med

trætjære, men vi vil ikke bruge trætjære til andet / generelt til træværk.

- Der har været brand i den nedgravede ved urin-trekanten. Brandvæsnet kom

og slukkede uden problemer. Det udvikler sig ikke til en storbrand nede i

beholderen – det ulmer kun pga. manglende ilt.

- Der er varslet rensning af urinrørene.



- Jens har snakket med Danny om, at vi ikke laver en test af et grønt-skur-tag.

Vi må se, om vi kan få en serviceaftale i fht. de nye tage også.

- Povl har været til møde med AB for at fortælle om planerne for den nye

materialegård. Driften vil også gerne have dem forelagt. Vi tager planerne på

næste GMU møde, både for at snakke fysik og proces – hvordan får vi mest

mulig fællesskab og synergi ud af det nye hus. Vi hører Anders om, hvornår vi

kan forvente nyt fra arkitekt-Katja.

- Ladestandersystemet er sat i gang og det kører vældig fint. Jørgen Lou har

snakket om en enkelt teknisk udfordring, når man lader om natten, men den

tager han med Danny.

- Næste Hyldepost: Madaffald. Ladestander. Lammelaug. Fugt.

6. Næste GMU-møde

- Tirsdag den 14. marts kl. 8.00 – hvis Sif kan. Alternativt mandag den 13. eller

onsdag den 15.3.


